
Zápisnica zo 7. riadneho zasadnutia 

                         obecného zastupiteľstva v Beluji, zo dňa 7.9. 2023 

 

Prítomní poslanci:  podľa prezenčnej listiny 

Prítomní občania:   podľa prezenčnej listiny 

Program:  podľa pozvánky 

Úvodné náležitosti: 

K bodu č. 1 

Schválenie programu 

Starostka obce Mgr. Monika Zlesíková prečítala program dnešného zasadnutia 

Diskusia.:  

Návrh na uznesenie č.  47/2023 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje program dnešného zasadnutia OZ 

Hlasovanie za návrh:   3    poslanci      

                                          (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                             0   poslancov 

Zdržal sa:                      0   poslancov 

K bodu č. 2 

Určenie zapisovateľa zápisnice 

 

Určila za zapisovateľa p. Evu Mlynárikovú  

Návrh na uznesenie č. 48/2023 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje  

                          za zapisovateľku Evu Mlynárikovú  

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

 



K bodu č. 3 

Kontrola prijatých uznesení zo 6. riadneho zasadnutia OZ 

Starostka obce prečítala prijaté uznesenia zo 6. Riadneho zasadnutia OZ zo dňa 29.5.2023 

Návrh na uznesenie č. 49/2023 

OZ v Beluji: A. Berie  na vedomie  

     Kontrolu prijatých uznesení zo 6. riadneho zasadnutia OZ zo dňa 29.5.2023 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

K bodu č. 4 

Refundácia projektu Komunitné centrum Beluj prostredníctvom banky 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, financovanie projektu Komunitné centrum Beluj 

bude zabezpečené prostredníctvom refundácie. Po schválení a vydaní rozhodnutia o pridelení 

dotácie, obecné zastupiteľstvo schváli zmluvu o refundáciu, sa zmluva uzavrie s bankou, 

ktorá poskytne finančné prostriedky na realizáciu projektu. Po vyúčtovaní projektu budú 

preplatené fin. prostriedky. Nakoľko sme rozhodnutie do dnešného dňa neobdržali, bude 

k tomuto bodu zvolané obecné zastupiteľstvo opätovne. 

Návrh na uznesenie č. 50/2023 

OZ v Beluji: A. Berie  na vedomie  

Opätovné zasadnutie obecného zastupiteľstva k bodu: Refundácia projektu 

Komunitné centrum Beluj 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

K bodu č. 5 

Spolufinancovanie a spoluúčasť obce 10% na projekt: Remeselný dom 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, o získaní dotácie na projekt: Remeselný dom, 

kde bol rozpočet na projekt v sume 13 000 eur. Dotáciu sme získali v sume 8 000 eur. 

Celková výška nákladov na rekonštrukciu remeselného domu sú v sume 13 009,80 eur. Na 

základe zistených cenových ponúk sa vybral dodávateľ: Šaliga s.r.o., A. Sládkoviča 820/25, 



866 81 Žarnovica. Spolufinancovanie vrátane spoluúčasti obce predstavuje na realizáciu 

projektu sumu 5 009,80 eur, 

Návrh na uznesenie č. 51/2023 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje  

Spolufinancovanie vrátane spoluúčasti obce na projekt Remeselný dom v 

sume  5 009,80 eur. 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

 

 

K bodu č. 6 

Nákup žumpy – Komunitné centrum 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, o nutnosti zakúpiť novú betónovú žumpu do 

Komunitného centra, ktorá nebola súčasťou rozpočtu na získanie dotácie. Predpokladané 

náklady na zakúpenie, osadenie betónovej žumpy závisia od veľkosti betónovej žumpy v m3. 

Finančné náklady viď príloha: Prieskum trhu 

Návrh na uznesenie č. 52/2023 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie   

nákup betónovej žumpy vrátanie osadenia a dopravy do komunitného centra 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

K bodu č. 7 

Prípojka voda elektrina na Komunitné centrum 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, o nutnosti zabezpečiť novú el. prípojku 

a prípojku na vodu do budovy Komunitného centra.  Žiadosť o novú prípojku máme 

schválenú zo SSE a.s., (viď príloha). Vodu do komunitného centra napojenie zo studne za 

obchodom. Potrebujeme zabezpečiť výkopové práce, montáž a nákup čerpadla 

a vodoinštalačného materiálu na vodovodnú prípojku.  (viď príloha) 



 

Návrh na uznesenie č. 53/2023 

OZ v Beluji: A. berie na vedomie 

Vybudovanie  novej el. prípojky do komunitného centra 

 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

OZ v Beluji: B. berie na vedomie 

Vybudovanie  novej vodovodnej prípojky do komunitného centra 

 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

K bodu č. 8 

Kniha čarovná Banská Štiavnica 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, o možnosti zapojiť sa do projektu vydania knihy 

z názvom: Čarovná Banská Štiavnica a okolie, pripravuje CBS spol, s.r.o., (Creative business 

studio) Kynceľova 54, 974 01 Banská Bystrica. Obec Beluj by mala do knihy poskytnút 

fotografiu a text, cena za knihu závisí od veľkosti foto, textu a počtu kníh. V knihe sú texty aj 

v angličtine. Cenová ponuka (viď príloha)Vzor podľa knihy Nitra a okolie. 

Návrh na uznesenie č. 54/2023 

OZ v Beluji: A. Neschvaľuje 

Ponuku na zapojenie sa do projektu: Čarovná Banská Štiavnica a okolie. 

Nemá záujem o nákup kníh.  

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 



K bodu č. 9 

VZN o parkovaní v obci 

Starostka obce informovala poslankyne OZ o podnetoch od občanov, ktorí by uvítali 

vyriešenie parkovania na obecných miestnych komunikáciach a pozemkoch, majú problém 

dostať sa do vlastného dvora. Z tohto dôvodu navrhujem opakovane prejednať otázku 

parkovania v obci. Poprosím o návrhy riešenia tejto problematiky, ktoré by sme zahrnuli do 

VZN o parkovaní motorových vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných 

priestranstvách obce Beluj. 

Návrh na uznesenie č. 55/2023 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie 

Zvolať verejné stretnutie občanov – téma: parkovanie v obci  na miestnych 

komunikáciách a verejných priestranstvách 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

       (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

K bodu č. 10 

Wifi pre teba 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, o realizácii projektu Wifi pre teba II., ktorá sa 

v tomto období spúšťa. Momentálne riešime internetové pripojenie – cenu za dodanie. 

V súčasnosti nám službu dodáva EE-MONT s.r.o., kde sme mali služby na poskytovanie 

nepretržitého pripojenia k internetu pre ocú Beluj vrátane poskytovania Wifi v okolí obecného 

úradu, musíme služby pripojenia rozšíriť na ďalšie body pripojenia projektu: Wifi pre teba. 

To znamená že poplatky za služby sa navýšia. Budeme realizovať nový prieskum trhu na 

poskytované služby. 

 

Návrh na uznesenie č. 56/2023 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie 

  Informáciu o prieskume trhu na internetové služby pre obec Beluj 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

 



K bodu č. 11 

Rôzne 

Starostka obce informovala poslankyne OZ, o novo podaných projektoch a činnosti ocú: 

A)SOP – POP, podali sme projekty na Enviromentálnu učebňu/altánok, ktorý bude 

umiestnený pri detskom ihrisku.  ihrisku  

B)Akvizícia knižnice 2023- prebiehali dve kampane 

C) Výmena počítačov D COM 

D) Belujan – vydá sa koncom roka 2023 

E) Pripravuje sa návrh rozpočtu pre roky 2024, 2025, 2026 

F)Pripravujeme podklady pre verejnú súťaž: Zákazka z nízkou hodnotou na Inštalatérske 

a údržbárske práce, ktorá sa bude realizovať cez UVO (Úrad verejného obstarávania). Info 

o súťaži bude aj vo vestníku. 

G) Ukončenie Auditu za rok 2022 

H)Zmesový komunálny odpad 

I)Seniori, Jubilanti – organizácia posedenia 

 

Návrh na uznesenie č. 57/2023 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie 

  Informácie o činnosti ocú Beluj  

A)ŠOP – POP, podanom projekte na Enviromentálnu učebňu/altánok, ktorý bude umiestnená 

pri detskom ihrisku.  Požadovaná suma 9 903,14 eur, vlastné zdroje 521,22 eur. 

B)Akvizícia knižnice 2023- prebiehali dve kampane. Občania mali záujem o nákup 42 kníh. 

Do knižnice pribudne spolu 80 nových kníh. Poskytnutá dotácia 1 000 eur, vlastné zdroje 

211,20 eur.  

C) Výmena počítačov D COM- Na ocú bude prebiehať výmena PC od DCOM. 

D) Belujan – vydá sa koncom roka 2023 

E) Pripravuje sa návrh rozpočtu pre roky 2024, 2025, 2026 

F)Pripravujeme podklady pre verejnú súťaž: Zákazka z nízkou hodnotou na Inštalatérske 

a údržbárske práce, ktorá sa bude realizovať cez UVO (Úrad verejného obstarávania). Info 

o súťaži bude aj vo vestníku. 

G) Ukončenie Auditu za rok 2022 

H)Zmesový komunálny odpad 

I)Seniori, Jubilanti – organizácia posedenia 

 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci  

    (Mgr. Ľubica Dubovská,  E.  Mlynáriková, PhDr. Zdena Zimanová) 

Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                   0  poslancov 

 

 

 



K bodu č. Diskusia 

Starostka obce sa všetkým poďakovala a ukončila  zasadnutie OZ. 

 

K bodu č. Záver 

Starostka obce sa všetkým poďakovala a ukončila  zasadnutie OZ. 

 

V Beluji  7. 9.  2023 

Zapisovateľ:   p. Eva Mlynáriková            ...................................   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


